
مروری برمهمترین خبرها

*مهندس علوی مدیرکل شهری و روستایی استانداری 

خراسان رضوی درجلسه معرفی شهرداران درگزگفت: یک 

مسئول باید سعی کند ازحرکت های فردی و سلیقه ای پرهیز 

نماید و بدون نظارت و ارزیابی کار مدیریتی معنا و مفهوم 

پیدا نمی کند و شهرداران باید سعی کنند با رعایت حقوق 

شهروندی و شفاف سازی خدمات را عادلانه توزیع نمایند.

*با پیگیری آقای برزنونی دادستان درگز و با تلاش شهردار 

و پرسنل شهرداری این شهر تمامی خیابان های بدون 

بلواردرگز خط کشی شد اجرای این طرح علاوه بر تسهیل 

در رانندگی در تشخیص متخلفین تصادفات رانندگی 

موثر خواهدبود 

*آقای پوربختیاری رئیس امور حسابرسی مالیاتی درگز 

گفت: ضروری است اشخاص حقیقی از اول سال تا پایان 

خرداد ماه هر سال و اشخاص حقوقی و صاحبان املاک نیز تا 

پایان تیرماه با مراجعه به سایت امور مالیاتی نسبت به تکمیل 

اظهارنامه مالیاتی اقدام نمایند تا مشمول جریمه نگردند.

*محمد حسن فرهادی فرماندار درگز پس از بازدید از سد 

ابیورد آن را یکی از بااهمیت ترین سدهای استان دانست 

که می تواند نقش مهمی  در توسعه اقتصادی، کشاورزی 

، استمرار اشتغال ، رشد و ارتقاء درآمــد ساکنین منطقه 

داشته باشد .

* مهندس امیری مدیر شهرک صنعتی درگز گفت: در حال 

حاضر تمام زیرساخت های شهرک از جمله آب لوله کشی ، 

گاز ، برق، تلفن آماده شده است و تنها مشکل شهرک صنعتی 

نبود اعتبار است و در صــورت مراجعت سرمایه گــذاران 

همکاری لازم با آنان به عمل خواهد آمد .

*فرمانداردرگز در اولین دیدار خودبا خبرنگاران گفت : 

بنده به عنوان فرماندار از همه دستگاههای دولتی برنامه 

کاری می خواهم و تاکیدمی کنم یک مدیر باید به روز باشد و 

با اهداف و برنامه کارها راپیش ببرد .

*براساس گزارش واصله از هنگ مرزی با تلاش و هوشیاری 

مرزبانان هنگ مرزی درگز تعداد 2500 راس احشام این 

منطقه که قصد عبور از مرز و چرای مراتع کشور ترکمنستان 

را داشتند مهارو توقیف شدندو متخلفین به مراجع قضایی 

معرفی گردیدند.

*باتلاش و هوشیاری پرسنل ستاد مبارزه با مواد مخدر 

نیروی انتظامی درگز دربازرسی ازیکباب منزل درشهردرگز 

250 لیتر مشروب خالص  مقدار10 کیلوگرم تریاک ، 

وادوات ماهواره کشف و ضبط گردیدو دوفقره دراین رابطه 

دستگیرو تحویل مراجع قضایی شدند.

*روزانه بیش از 3کودک دردرگز متولد می شود عباسی 

رئیس اداره ثبت احوال درگز دراین رابطه افزود: ازاول سال 

تاپایان آذرماه 96تعداد 931نوزاددردرگز متولد شده وطی 

این مدت 412نیزاز افراددر سنین مختلف فوت نموده اند.

*رئیس اداره محیط زیست درگزگفت: به دنبال جاری 

شدن سیل عظیم سالجاری در تفرجگاه چهل میر و از بین 

ر فتن بخشی از زیرساخت های آن ، مسئولین شهرستان 

و استان درصدد احیاء آن هستند و حتی مدیر کل محیط 

زیست چندین بار به این منطقه مراجعه و در حال پیگیری 

مشکلات آن هستند.

*ستاد اتلاف سگهای ولگرد دردرگز فعال است. آقای روائی 

زاده معاون شهردار درگز از مردم خواست درصورت وجود 

مزاحمت ازسوی سگهای ولگرد به تلفن 46222677 

خدمات شهری شهرداری اطلاع دهند و یقینا مامورین 

مربوطه به موقع اقدام خواهند کرد. 

*جمع کثیری از مردم درگز در تماس تلفنی و به صورت 

ــر احــداث  حضوری آمادگی خــود رابــرای مشارکت درام

تونل ا... اکبر اعلام داشتند. آقای شتردار از کسبه درگز ا 

زمسئولین ذیربط خواست دراین راستا از توانمندی های 

مردم کمک بگیرند.

*با کاهش دما طی چند مرحله گرگهای گرسنه به منازل 

و آغل گوسفندان اهالی روستاهای پرکند، حق ورودی و 

سادات هجوم برده و تعدادی از احشام آنان را تلف کرده اند. 

ــورای اسلامی پرکند از مسئولین ذیربط  عربی عضو ش

خواست  برای رفع این مشکل چاره اندیشی نمایند. 

*با پیگیری به عمل آمده از سوی اداره راه و شهرسازی درگز 

و اختصاص 2 میلیارد و 400 میلیون تومان از اعتبارات 

ماده 180 بودجه سالجاری عملیات زیرسازی و آسفالت 

راه روستاهای دولتشانلو، کماجخور و کالو اسدخان در 

سالجاری اجرا می شود به گفته علی مظفری رئیس این  اداره 

گفت در حال حاضر راه این روستاها نیمه تمام می باشدو 

تکمیل راه روستای دولتشانلو آغاز گردیده است .

*مصطفوی رئیس بانک کشاورزی درگز گفت: براساس 

دستور العمل واصله و طبق تبصره 35 بند 16 قانون بودجه 

کشور با هدف حمایت از کشاورزان و دامداران مجموعه وام 

های دریافتی کشاورزان و دامــداران شهرستان که موعد 

پرداخت آنها فرارسیده مشمول بخشودگی جرائم دیرکرد 

قرارگرفته است. وی افزود: با توجه به محدودیت اعتبارات 

ضــروری است این افــراد در اسرع وقت به بانک مراجعه و 

نسبت به پرداخت اصل بدهی خود اقدام نمایند.

*از سوی اداره ورزش و جوانان درگز اولین المپیاد ورزشی 

در سالن تختی برگزارشد. وثوقیان رئیس این اداره گفت: 

برنامه های اجراشده شامل والیبال 3 نفره ، فوتبال روپایی 

، طناب کشی ، دارت، وسطی داژبال ،پنالتی و .. بودندکه با 

استقبال پرشور شرکت کنندگان  روبرو شدند .

*مهندس حاتمیان نماینده درگز در مجلس گفت: طبق 

مصوبه قانونی مجوز لازم برای استفاده کارکنان دولت 

دربخش مرکزی به جز ساکنین محدوده شهری درگز از 

مزایای مناطق مرزی صادر گردیده ومقرراست به زودی 

نسبت به اصلاح حکم حقوقی این دسته از کارکنان دولت 

اقدام گردد. 
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*وضعیت ورودی به شهر از سمت جاده کهنه قلعه به دلیل 

پخش زباله ها آن هم از نوع پلاستیک بسیار نامطلوب است و 

ضروری است از سوی شهرداری محترم نسبت به پاکسازی 

آن اقدام گردد.

  جمعی از ساکنین انتهای خیابان طالقانی 
*کوچه امــام رضا ی 5 معروف به کوچه سراجی واقــع در 

شهرک پراز چاله و دست انداز می باشد به طوری که رفت و 

آمد در آن سخت انجام می گیرد و حتی آژانس ها به سختی به 

آن کوچه می آیند از شهرداری محترم درخواست رسیدگی 

فوری به وضعیت این کوچه راداریم .                                                 

اصلانی و جمعی از ساکنین کوچه 
*بنده ساکن یکی از روستاهای شهرستان درگز هستم برای 

وکالت پرونده ام به یکی از وکلا مراجعه کردم و مدارک و 

مبلغی پول هم به وی پرداخت نمودم تابه پرونده ام رسیدگی 

کند ولی متاسفانه هیچ کاری برایم انجام نداد و حال برا ی 

دریافت پولم مراجعه می کنم می گوید پولی که به وکیل 

پرداخت می شود بازگردانده نمی شود!

یک شهروند
*هنگامی که ازبعضی ادارات انتقاد می شود معمولا به جای 

اینکه موضوع راشفاف سازی کنند متاسفانه به دنبال سرپوش 

گذاشتن به مشکل مطرح شده هستند این درحالی است 

که اگرمسائل شفاف سازی شود اعتماد بیشتری درمردم 

ایجاد خواهدشد.

علی قربانی 
*وضعیت بسیاری ازجاده های روستایی نامناسب شده به 

طوری که رفت وآمد در آن ها سخت شده است ازاداره راه 

درخواست رسیدگی و ترمیم آنها داریم .                               

جمعی ازرانندگان مسیرروستاها 


